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Plats: Wienercafét Ronneby 

Datum: 20230904  

Tid:18.00 

Närvarande: Roger Breiner, Margaretha Bäckström, Annelie Börjesdotter Tedenlind, Claes Flokén, 

Anna Arild, Jörgen Åkesson, Ola Mellqvist 

Frånvarande: Niklas Krook, Kent Hård 

1. Mötet öppnade. 

2. Godkännande av dagordningen gjordes 

3. Val av protokollförare valdes Margaretha Bäckström 

4. Godkännande av föregående protokoll gjordes 

5. Ordförandes information. 

Gnistan- 20230909. Roger kontaktat ansvarig på Gnistan och han finns där kl. 09.00 på 
lördagen. Roger ordnar även med avspärrningar, vimplar, vinster mm. Niklas ordnar med 
inköp för grillning mm. Claes, Anna, Annelie och Max är där på morgonen också. Jörgen håller 

i gemensam körning innan med samling och start vid Viggen kl. 09.30. En timmes körning 
med avslut på Gnistan. Eventet på Gnistan pågår mellan 11.00-15.00 

SMC Konferens på Arlanda 18-19/11 Mer info kommer. 

Alla ombeds att fundera på vidare engagemang i styrelsen tills nästa årsmöte i mars -24.  

6. Ekonomirapport. Fortfarande god. 

7. Distriktinformatör. Niklas ej närvarande men arbetar vidare med avtalet hos MMG&ATV. 

8. Webmaster. Kent ej närvarande. Arbetar med uppdatering och rensning på hemsidan. 

9. MCT. Claes träffar HDCS´s Distrikt E ordförande i september för vidare planering kring 
avrostning för deras medlemmar. 

10. SMC Blekinges verksamhet under 2023. 

9.1 Jörgen Å håller i den planerade turen kring Åsnen runt, 24/9. Samling vid Viggen 10.00. 
Medtag fika och vi lunchar på egen bekostnad på något bra ställe. Kent, vill du meddela detta 
vidare. 

9.1 Rushfiles ifrågasätts. Vill vi använda det? Kent får i uppgift att kolla det. Är en gemensam 
introduktion en bra lösning? Supertext endast för korta meddelanden. Sms likaså. Vi saknar 

en kommunikationsstruktur. Hur går vi vidare? 

9.2 Utbildningar. OK 



9.3 Samarbete med angränsande distrikt. Planeras en gemensam avrostning med Kronoberg. 

9.4 MC-tur blir den 24/9, se ovan 

9.5 Marknadsföring/rekrytering.  Fråga vänner om att ingå i styrelsen efter nästa årsmöte 

11. AP från föregående möte. Inga. 

12. Övriga frågor/synpunkter. Tidigare diskussion kring annonsering i samband med Gnistan 
eventet uteslöts pga. högt pris. Claes föreslår att ev. medlemsmöte kan vara av intresse. Vi 
bjuder in och informerar vad vi gör mm, för att skapa mer gemenskap i vår förening. En punkt 
på lördagens träff blir att fundera på vad medlemmarna vill att styrelsen ska göra? 

13. Nästa möte. 2/10 Wienercafeet, Ronneby kl. 18.00 

14. Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

-------------------------------    ------------------------------- 

Roger Breiner     Margaretha Bäckström 

Ordförande     Sekreterare 


